
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora W³adys³awa Ortyla

na 59. posiedzeniu Senatu
w dniu 8 lipca 2010 r.

Oœwiadczenie skierowane do wiceprezesa Rady Ministrów, ministra gospodarki Waldemara Pawlaka

Szanowny Panie Ministrze!
W zwi¹zku z odpowiedzi¹ Pana Ministra z dnia 21 czerwca 2010 r. na moje oœwiadczenie senatorskie

z dnia 12 maja 2010 r. uprzejmie informujê, i¿ wyjaœnieñ zawartych w przes³anej odpowiedzi niestety
nie mogê uznaæ za satysfakcjonuj¹ce.

Zwracam uwagê, i¿ w swoim oœwiadczeniu pyta³em w imieniu przedsiêbiorców zg³aszaj¹cych siê do
mego biura senatorskiego o zasadnoœæ tak zwanego poboru prognozowanego za pobieran¹ przez przed-
siêbiorców energiê elektryczn¹ i gaz, a tak¿e o informacjê, czy podmioty gospodarcze mog¹ rozliczaæ siê
na dotychczasowych zasadach. Zauwa¿a³em, i¿ przedsiêbiorcy p³ac¹ za energiê elektryczn¹ i gaz, któ-
rych jeszcze nie pobrali, naprzód, je¿eli chodzi o ich przychody uzyskiwane miêdzy innymi z pomoc¹ po-
bieranej energii, co w dobie kryzysu w znacz¹cy sposób utrudnia prowadzenie dzia³alnoœci
gospodarczej.

W udzielonej odpowiedzi te kwestie zosta³y pominiête. Zaznaczam, i¿ w poprzedniej odpowiedzi Pana
Ministra (znak: DE-VIII-700-18/10) przekazane zosta³y informacje jedynie co do poboru prognozowa-
nego dla osób fizycznych.

W zwi¹zku z tym proszê o merytoryczne ustosunkowanie siê do przedstawionych kwestii.

Z powa¿aniem
W³adys³aw Ortyl




